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Voorwoord
Net als vorig schooljaar heeft Corona ook het afgelopen schooljaar nog een grote rol gespeeld. We

hebben wederom als samenleving en school te maken gehad met verschillende maatregelen en

noodgedwongen een langere kerstvakantie. De MR is tijdens de Corona Pandemie betrokken

geweest bij de uitvoering van het Online onderwijs.

Gelukkig zijn de maatregelen vanaf eind maart vervallen, is het online onderwijs afgeschaft en

mochten ook de ouders weer de school in tijdens de inloopochtenden. Ook diverse activiteiten zoals

schoolreis, sportdag en de Koningsspelen konden dit jaar weer doorgaan! Daarnaast zijn we als

Medezeggenschapsraad druk geweest met de evaluatie van het continurooster en de inzet van de

gelden t.b.v. het Nationaal Programma Onderwijs die door de Overheid beschikbaar zijn gesteld.

Het afgelopen schooljaar is de Postiljon en Bink een samenwerking aangegaan. Er zijn een aantal

klaslokalen omgetoverd tot een mooie multifunctionele ruimte en zijn er 2 Portacabins geplaatst

waar groep 3 en groep 7 les krijgt. Uiteindelijk zal deze samenwerking ook worden voortgezet in de

nog nieuw te bouwen school. De MR is nauw betrokken geweest bij de samenwerking met Bink en

de ontwikkelingen van de nieuwbouw. Helaas is de nieuwbouw nog steeds niet gestart. De

samenwerking met Bink en de nieuwbouw van de Postiljon komt regelmatig ter sprake tijdens onze

vergaderingen.

Samenstelling
In de MR hadden zitting:

● Namens de ouders: Aafke Hardeman (voorzitter) en Marloes Veldhuizen

● Namens het personeel: Caroline Peeters en Mieke Wandel

Aan het einde van het schooljaar is Caroline Peeters uitgetreden. In goed overleg is aan het einde van

het vorige schooljaar besloten de MR te verkleinen naar vier personen. In een van de laatste

vergaderingen van dit schooljaar hebben wij dit geëvalueerd en ook voor komend schooljaar houden

wij de bezetting van de MR op vier personen.

Vergaderingen
De MR heeft tijdens het schooljaar zes keer vergaderd. Daarnaast hebben we eind 2021 en begin

2022 een aantal extra online overleggen gehad i.v.m. de nieuwe Corona maatregelen die werden

afgekondigd. De reservedatum hebben wij dit jaar niet nodig gehad. Tijdens de vergaderingen is de

MR regelmatig bijgepraat over de samenwerking met Bink, verschillende ontwikkelingen rondom de

corona crisis en het thuisonderwijs.

De MR heeft ingestemd met:

● De begroting van de oudercommissie

● De schoolgids

● Het schoolplan

● Het jaarverslag 2020-2021

● De studiedagen 2022-2023

De MR heeft positief geadviseerd over:

● De begroting

● School Ondersteuningsplan

● Het Nationaal Programma Onderwijs

De MR heeft Meegedacht met:



● De vragenlijst t.b.v. de Continurooster Enquête

De blik vooruit
Of we komend schooljaar helemaal vrij zullen zijn van Corona Maatregelen is nog maar de vraag,

maar we houden de ontwikkelingen goed in de gaten en zullen zo snel mogelijk hierop anticiperen.

De MR blijft de focus houden op de verbinding met ouders, de juiste communicatie en hoe we in

tijden van strengere maatregelen het onderwijs kunnen aanbieden. Advies hierover horen we graag

van u.

Speerpunt voor de MR zijn dan ook voor het komende schooljaar de rol van MR richting de ouders,

Corona Maatregelen en hopelijk nieuwe ontwikkelingen rondom het nieuwe schoolgebouw.


